
 

 

 

 
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ ŠKOLSKÉ RADY 14. 3. 2025 

 

1. Datum a místo konání: 14.3.2025, rest. Třebovický mlýn 
2. Prezence:  
Přítomni: Biroščáková, Hlavatý, Křižák, Modrovská, Skoumalová, Telúch 
Hosté: Mgr. Tomáš Řežáb – ředitel školy 
 
3. Program: 

a) Poděkování za práci končícím členům Rady. 
b) Schválení Výroční zprávy o činnosti a plnění úkolů organizace za rok 2024. 
c) Projednání rozpočtu a investic v roce 2025. 
d) Ostatní – diskuze. 

 
4. Záznam z obsahu jednání: 
Schůzi zahájil a všechny přítomné členy přivítal ředitel školy Mgr. Tomáš Řežáb, 
který informoval o obsahu jednotlivých bodů programu. 
 
Rada školy schválila jednomyslně program jednání. 
 

a) Předseda rady školy a ředitel školy poděkovali panu Křižákovi za práci v Radě 
školy.  Jelikož končí funkční období také p. Biroščákové i p. Modrovské, ředitel 
školy i jim poděkoval za práci. V brzké době proběhnou volby nových členů do 
Rady školy.  
 
b) Ředitel školy přítomné seznámil s Výroční zprávou o činnosti a plnění úkolů 
organizace za rok 2024. Všichni členové měli možnost se s tímto dokumentem 
seznámit. Rada školy Výroční zprávu o činnosti a plnění úkolů organizace za rok 
2024 jednomyslně schválila. 
 
c) Ředitel školy seznámil přítomné s rozpočtem a investicemi v roce 2025. Rada 
s návrhem jednoznačně souhlasila. 
 
d) Ostatní – diskuze: 
- probíhající úpravy na budově dílen školy, 
- opravy hygienické místnosti v době mimoškolního vyučování, 
- projekt konektivity na škole, jeho přínos, 
- projekt solárních panelů, 
- možné úpravy na škole v budoucnu. 

  
 



 

 

 

 
 
V Ostravě 14. 3. 2025 
Zpracovala: Ing. Andrea Modrovská 
 
 
       Schválila: Ing. Andrea Modrovská 
                            předsedkyně školské rady 
 


